

Ref. No: ABK/BA/180

رقم الإشارة: ABK/BA/180

Date: 12/06/2022

التاريخ: 2022/06/12

To: Chief Executive Office (CEO)

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم

Boursa Kuwait

بورصة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure of Essential Information

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Pursuant to the provisions of Book Ten, Chapter Four, of Resolution No. 72 of 2015 regarding the issuance of the executive bylaws amending Law No. 7 of 2010 (The Law establishing the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activity) related to the disclosure of material information and the mechanism for its announcement,

عملاً بأحكام الكتاب العاشر، الفصل الرابع، من القرار رقم 72 لسنة 2015 بشأن إصدار اللائحة التنفيذية المعدلة للقانون رقم 7 لسنة 2010 (قانون إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية) والمتعلقة بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

We would like to advise you that the Chairman of Ahli Bank of Kuwait received a letter from the major shareholders of Ahli Bank of Kuwait and Gulf Bank (Behbehani Investment Company & Alghanim Trading Company, respectively), requesting the Bank to consider a possible business collaboration with Gulf Bank, whereby both entities are maintained and one of the entities is converted to a Sharia Compliant Bank.

نود إحاطتكم علماً باستلام رئيس مجلس إدارة البنك الأهلي الكويتي خطاباً من المساهمين الرئيسيين في كل من البنك الأهلي الكويتي وبنك الخليج (شركة بهبهاني للاستثمار وشركة الغانم التجارية)، طلباً بموجبه النظر بمقترح الدخول في تعاون مشترك مع بنك الخليج بحيث يتم بموجبه الاحتفاظ بكلا الكيانين وعلى أن يتم تحويل أحدهما إلى بنك متوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية.

Based on that, the matter will be presented to the Board of Directors of the Bank.

وبناءً عليه، سيتم عرض الموضوع أعلاه على مجلس إدارة البنك.

Fawzy T. Al-Thunayan

GM, Board Affairs

فوزي ثنيان علي الثنيان

مدير عام شئون مجلس الإدارة

CC: Capital Markets Authority

صورة للسادة/ هيئة أسواق المال

